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Abstract (en)
The device for attaching the trailing end of a web (2) to the leading end of another web (18) in a packaging machine has a first servo device (15)
with a motor (31) for driving the web (2) running off roll (1) and a second servo device (16) with a motor (41) for backup driving of the web (2),
a buffering device (22) compensating the differences in speed which the web (2) may exhibit before or after it, seen in the direction of flow. The
second servo device (16) is controlled by a control signal Vas, which is supplied by a computer, in order to effect a reduction of the web speed to
zero at a given moment, and thereby facilitate the attaching of the two web ends. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Vorrichtung zum Verbinden des Endes eines Bandes (2) mit dem Anfang eines anderen Bandes (18) in einer Verpackungsmaschine weist eine
erste Servoeinrichtung (15) mit einem Motor (31) für den Antrieb des ab Rolle (1) ablaufenden Bandes (2) und eine zweite Servoeinrichtung (16)
mit einem Motor (41) für den unterstützenden Antrieb des Bandes (2) auf, wobei eine Puffereinrichtung (22) die Geschwindigkeitsunterschiede
kompensiert, die das Band (2) vor oder nach ihr in Flussrichtung gesehen aufweisen kann. Die zweite Servoeinrichtung (16) wird von einem
Steuersignal Vas gesteuert, das von einem Rechner geliefert wird, um in einem vorgegebenen Moment eine Verminderung der Bandgeschwindigkeit
auf null zu bewirken und dadurch das Verbinden der zwei Bänderenden zu erleichtern.
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